
Grundejerforeningen Munkerisparken 
 

 

Referat af bestyrelsesmøde: 

 Mandag den11. april 2011 kl. 19.30 i nr. 7 

 

Deltagere: 

Bjarne Plambech nr. 45 45820003  b.plambech@mail.dk  

Thomas Jørgensen nr. 46  45542112  rmj_tkj@hotmail.com 

Søren Folman nr. 15 45818966  sef@vw.dk  

Annette Foldberg nr. 10 45821255/29919700 foldberg@kabelmail.dk   Afbud 

Jørn P. Madsen nr. 7  45812493/23727145 jorn.p.madsen@post.cybercity.dk 

Inger Gottfredsen nr. 2 45821762/24825334 gottfredsen@c.dk  

Jimmi Prahl nr 32 45542212  jpr@it.dk  

 

Dagsorden. 

 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 

Godkendt 

 

2. Meddelelser 

Afbud fra Annette. 

 

3. Konstituering af bestyrelse 

Bjarne Plambech, næstformand 

Annette Foldberg, sekretær 

 

Tovholdere: 

Kommunekontakt: Annette/Jørn 

Fællesarealer: Inger/Søren 

Mailgruppe: Thomas 

Website: Inger 

Kloak: Bjarne 

Juridiske spørgsmål: Jimmi 

 

 

4. Daglig drift 

Der var en drøftelse af den fremtidige drift af hele Munkerisparken. Der resterer stadig en del i 

forhold i til den fremsendte ”to do”-liste til Kommunen. Annette/Jørn følger op på listen  

 

5. Brevkasser 

Man er enige om, at indkøb og opsætning af brevkasser er den enkelte grundejers eget ansvar. 

Bestyrelsen mener ikke, at det er hensigtsmæssigt at grundejerforeningen skal have ansvaret for 

dette. 

 

6. Fællesareal 

Inger og Søren varetager kontakten til gartner og spejderne. 

 

mailto:b.plambech@mail.dk
mailto:rmj_tkj@hotmail.com
mailto:sef@vw.dk
mailto:foldberg@kabelmail.dk
mailto:jorn.p.madsen@post.cybercity.dk
mailto:gottfredsen@c.dk
mailto:jpr@it.dk


Der er behov for en beskæring af buske og træer i Fællesarealet. Inger foreslår en ”arbejdsdag” 

Vi mødes den 19. juni til en ”markvandring” og beskæring af træer og buske. 

 

7. Kommunekontakt 

Vi retter en fornyet kontakt til kommunen med henblik på at afdække kommunens muligheder 

for at afhjælpe grundejerforeningen med afhjælpning af de problemer der er omkring træerne i 

Munkerisparken. Desuden skal problemerne omkring stierne tages op med dem igen. 

 

8. Hjemmeside 

Thomas administrerer maillisten og Inger  hjemmesiden 

Referatet lægges på hjemmesiden. Thomas får ajourført mailingliste med de nye tilflyttere. 

 

9. Økonomi 

Intet nyt siden sidst. 

 

10. Eventuelt 

Jimmi vil gerne arrangere fastelavn i år.  

Jimmi undersøger ansvarsforholdene omkring folks tilskadekomst ved de elendige 

fortovsforhold ved vejtræerne. 

Spørgsmålet om fjernvarme tages op når det er aktuelt igen. 

 

 

 

 

Næste møde søndag den 19. juni 2011 kl. 13.00-15.00.  

Vi mødes ved stenen ud for nr. 7! 

 

 

 

 

 

Jørn P. Madsen, ref. 

14. april 2011 

 


